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        KĀPĒC IEDZĪVOTĀJU PADOMES? Tā ir iespēja 
pielietot savu pieredzi darbā ar publisko sektoru (Latvijas 
Tirdzniecības un Rūpniecības kamera) un uzņēmējdarbības 
kompetenci iedzīvotāju kopienas labā. Nevis komentēt situāciju 
"no dīvāna" sociālajos medijos, bet būt daļa no iniciatīvas – 
virzīt viedokli, ierosināt pārmaiņas un risināt nepilnības praksē. 
    Jebkuru pozitīvu pārmaiņu un stabilitātes pamatā ir 
kompetenta un motivēta komanda, spēja atzīt kļūdas un veidot 
produktīvu dialogu (nevis vienvirziena monologu) starp 
pašvaldību un iedzīvotāju kopienu.     
    Uzsvars jāliek uz sadarbību, nevis konfliktu, un uz 
saimniecisko jautājumu risināšanu, nevis politiskām debatēm. 
    Iedzīvotāju padomēm jānodrošina reāla ietekme un iesaiste 
vietējā pārvaldē – nevis jāveido ilūzija par demokrātijas 
imitāciju pašvaldību politikā. 
    Līdzdalības budžets – iedzīvotājiem jābūt iespējai patiesi 
ietekmēt prioritārās investīcijas savā teritorijā. 

Vai spēsim būt saimnieki savās mājās – tas ir mūsu attieksmes un līdzdalības rezultāts. 
  Piedaloties iedzīvotāju padomē, tiek iegūta iespēja ietekmēt lēmumus un paust viedokli par aktualitātē, 
kas tieši skar manu dzīvesvietu – vidi, pakalpojumus, infrastruktūru, pasākumus u.c. Iespēja ne tikai 
izteikties, bet arī panākt pārmaiņas. Nevis tikai sūdzēties “kāpēc nekas nemainās”, bet kļūt par daļu no 
risinājuma, ko veido komanda – mazie soļi veido lielas pārmaiņas. 
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